
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2021-01-18 
Närvarande på Teams: Bo Thorsenius, Stig-Åke Almqvist, Christer Johansson, Annika Karlsson., 

Thomas Johansson, Anders Dalbert, Adjungerande Daniel Jensen och Jörgen Eriksson– Melleruds 

kommun 

 Medlemsökning 
Den senaste månaden har det inte tillkommit några nya medlemmar, men vi har fortfarande 
förfrågningar om att ansluta fastigheter till Skålleruds Fiber. 
 

 Ekonomi 
Bo och Christer har haft en redovisning för banken angående föreningens ekonomiska läge. Det var 
ett bra möte för föreningen. Banken såg att föreningen hade en bra amorteringsförmåga och såg 
också att föreningen hade kapacitet att betala av lånen, även om inte allt var klart till juni 2023. 
 

 Pågående arbete  
Under januari har inget grävlag varit igång. Tegab har blåst fiber i de återstående sjöledningarna och 
fortsatt koppla upp medlemmar ute på Östebo. 
Återstående arbeten är att göra klart kring kundinkopplingar, samt inmätning av fibernätet. 
Dessutom ytterligare schaktningl vid Dalsland Center. När dessa arbeten är klara kommer nätet att 
slutbesiktigas. Samtliga dessa arbeten beräknas vara klara under februari. 
 

 Återstående uppkopplingar 
Tegab ska fram till mitten av februari koppla upp 15 medlemmar, samt få klart anslutningarna i 
Håfab.. När det är klart har vi 705 aktiva anslutningar. Vi har cirka 10 anslutningar som inte kommer 
att kunna bli klara under februari. 

 

 Drifts- och underhållsplan 
Bo och Christer tar fram ett förslag till plan i samverkan med vår konsult 
 
 

 Facebooksida för Skålleruds fiber 
Beslut Styrelsen är positiv till arbetet med en Facebooksida för föreningens medlemmar. Christer 
håller kontakt med John-Erik Karlsson som ansvarar för sidan. 
Sidans adress är 
https://www.facebook.com/groups/914577992281926 
Nästa styrelsemöte 
Vi träffas via Teams den 15/2 – 18.00 
Sammanfattat av Christer 

https://www.facebook.com/groups/914577992281926

